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Č. 22 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 20. 6. 2018 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 16 zastupitelů města 
 

 v 15.45 hod se dostavila MUDr. Kateřina Táborská 
dále přítomno 17 zastupitelů města 
 
v 19.10 hod zasedání opustila MUDr. Kateřina Táborská 
dále přítomno 16 zastupitelů 
 
v 19.25 hod zasedání opustila Mgr. Eva Chlumská 
dále přítomno 15 zastupitelů 
  

Omluveni:  Patrik Brodan, BBA 
Ing. Šárka Endrlová 
Josef Štěpánek 

 
Nepřítomen:  Ing. arch. Martin Patera 
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 15.00 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
- konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích.  
- uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 16 členů zastupitelstva z celkového počtu  

21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- dále uvedl, že zastupitelka MUDr. Kateřina Táborská avizovala pozdější příchod 
- omluvil tajemníka městského úřadu a uvedl, že jej na dnešním zasedání zastupuje  

Ing. Zdeňka Slivková 
- konstatoval, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli 

zápisu řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byli určeni: Bc. Ondřej Šimon, MPA  

Bc. Alžběta Táborská 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Iva Zavadilová 
        Hana Tučková  
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová  
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Starosta města informoval, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs upozornil, že u návrhu č. 3 v majetkovém bloku došlo k písařské chybě u čísla 
pozemku:  správné číslo má být p.č. 2295/12 nikoliv 2265/12. Tato chyba je v názvu volného 
návrhu a v návrhu usnesení. V samotném volném návrhu a veškerých mapových podkladech,  
i v žádosti je číslo 2295/12 uvedeno správně. 
 
Dále upozornil zastupitele, že při prezenci obdrželi: 
Změnový list ke Koncepci podpory kultury ve městě Beroun 2018-2030 (patří k volnému návrhu  
č. 10 navrženého programu), 
Zápis č. 3/2018 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 11. 6. 2018, 
Zápis č. 3/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 5. 6. 2018, 
Zápis č. 4/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 13. 6. 2018, tyto zápisy se budou 
projednávat v bodu č. 18 navrženého programu. 
Zastupitelé také obdrželi na stůl dopis od spolku Piranhas Beroun, z.s. (Baseballový a softballový 
klub) s přílohami, který bude projednán v bodě 19. Různé, a rámcový harmonogram projednávání 
návrhů v zastupitelstvu města a v radě města. 
 
Starosta Mgr. Kůs  přednesl program zasedání. 
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Organizační záležitosti – doplňující volba členů Rady města Beroun 
4) Informace o plnění usnesení ZM  
5) Návrh obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 4/2012,  

o místních poplatcích 
6) Závěrečný účet města Beroun za rok 2017, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření  

za účetní období roku 2017 a účetní uzávěrka města Beroun za rok 2017 
7) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 3 na rok 2018  
8) Zpráva o použití dotací na sportovní činnost v roce 2017 
9) Zpráva o použití dotací na kulturní činnost v roce 2017  
10) Koncepce podpory kultury ve městě Beroun 2018-2030 
11) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 na akci "Berounský drak 2018" 
12) Návrh na založení zapsaného spolku STŘEDNÍ ČECHY, z.s. 
13) Návrh na pořízení změny č. 2 Územního plánu Beroun 
14) Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Beroun na volební období 2018 – 2022 
15) Přísedící Okresního soudu v Berouně  
16) Nakládání s majetkem města 

1. Převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun od ČR – Státního pozemkového úřadu  
2. Bezúplatný převod pozemků v k.ú. Beroun od Středočeského kraje 
3. Prodej pozemku p.č. 2295/28 v k.ú. Beroun, odděleného z p.č. 2295/12 v k.ú Beroun 
4. Prodej pozemku p.č. 1278 v k.ú. Beroun 
5. Smlouva o vybudování veřejné infrastruktury a jejím připojení na infrastrukturu  

ve vlastnictví města - ATALANTIS PRO s.r.o. 
6. Fyzická likvidace majetku města a příspěvkové organizace 
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17) Návrh zastupitelů RNDr. Soni Chalupové a Ing. Martina Veselého na změnu – revokaci - 
usnesení zastupitelstva města č. 25/2018 ze dne 11. 4. 2018 

18) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
19) Různé 
20) Dotazy, připomínky, podněty 
21) Závěr 

 
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval k podání připomínek k návrhu. 
Žádné návrhy na doplnění programu nebyly předneseny a bylo o něm hlasováno. 
 
Usnesení č. 39/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3) Organizační záležitosti – doplňující volba členů Rady města Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Mgr. Kůs přistoupil k dalšímu bodu programu a to volbě členů rady města.  
Informoval o tom, že dne 25. dubna 2018 obdržel rezignaci na funkci člena rady města  
od zastupitelky Ing. Šárky Endrlové z volební strany NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI.  
Ke dni 25. dubna 2018 tedy její mandát člena rady města zanikl. 
Téhož dne na zasedání rady města rezignoval na funkci člena rady města zastupitel  
Ing. Vratislav Randa z volební strany Občanská demokratická strana. 
Ke dni 25. dubna 2018 tedy jeho mandát člena rady města zanikl. 
 
Po odstoupení Ing. Šárky Endrlové a Ing. Vratislava Randy z funkce člena RM má rada města jen 
pět členů.  
Ustavující zastupitelstvo města dne 5. 11. 2014 stanovilo počet členů rady města na sedm,  
na uvolněná místa je tedy nutné dovolit další 2 členy rady, aby byl stanovený počet naplněn,  
i když dle zákona o obcích je pětičlenná rada v souladu se zákonem. 
 
Mgr. Kůs připomněl, že podle jednacího řádu zastupitelstva se při volbě postupuje  
podle volebního řádu zastupitelstva města. Nerozhodne-li zastupitelstvo jinak, volby se budou 
konat veřejným hlasováním (aklamací) a hlasovat se bude podle jmen zastupitelů. 
 
Mgr. Kůs požádal zastupitele o případné připomínky nebo návrhy ke způsobu volby. 
 
Žádný návrh na změnu volby od zastupitelů nebyl, bude se tedy postupovat podle platného 
volebního řádu a jednacího řádu, který upřednostňuje volbu aklamací.  
 
Mgr. Kůs informoval, že podle volebního řádu se pro volby konané zastupitelstvem zřizuje 
tříčlenná volební komise, o jejímž složení rozhoduje zastupitelstvo na základě návrhů 
předložených jeho členy. Předsedu a další členy volební komise volí zastupitelstvo z  řad 
přítomných členů zastupitelstva, přičemž ale dalším členem volební komise může být i někdo 
z přítomných zaměstnanců města zařazených do městského úřadu nebo zaměstnanců městem 
založených a zřízených právnických osob.  
 
Mgr. Kůs přednesl návrh na členy volební komise, a to ve složení:   
Předseda: Mgr. Eva Chlumská, další členové: Bc. Kamil Choc a Ing. Zdeňka Slivková.   
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Žádný jiný návrh na složení volební komise nebyl vznesen, bylo přistoupeno k hlasování o složení 
volební komise.  

 Usnesení č. 40/2018 
Zastupitelstvo města Beroun volí volební komisi ve složení: 
předsedkyně Mgr. Eva Chlumská, členové: Ing. Zdeňka Slivková a Bc. Kamil Choc. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 1.  
Usnesení bylo přijato.  

 
Mgr. Kůs konstatoval, že volební komise byla zvolena a požádal Mgr. Chlumskou, aby řídila volbu 
členů rady města.  

 
Mgr. Chlumská připomněla, že budou voleni dva členové rady města a požádala členy 
zastupitelstva o podání návrhů na další členy rady města. 

 
Členka zastupitelstva Mgr. Miroslava Holubová navrhla zvolit do funkce člena rady města  
Mgr. Emila Šnaidaufa.  
Člen zastupitelstva Bc. Ondřej Šimon, MPA, navrhl zvolit do funkce člena rady města  
Mgr. Olgu Chocovou.  
Členka zastupitelstva RNDr. Soňa Chalupová navrhla zvolit do funkce člena rady města  
Bc. Ondřeje Šimona, MPA.  

 
Předsedkyně volební komise se zeptala navržených kandidátů, zda souhlasí s navrženým zvolením 
za člena rady města. 
 

Mgr. Chocová a Mgr. Šnaidauf souhlasili, Bc. Šimon, MPA, poděkoval za důvěru, ale vzhledem  
ke svému pracovnímu vytížení svoji volbu za člena rady města odmítl. 
Žádný další návrh nebyl předložen.  
 
Předsedkyně volební komise Mgr. Chlumská zahájila volbu o jednotlivých kandidátech 
v abecedním pořadí:  

 volba Mgr. Olgy Chocové členkou Rady města Beroun 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 1 
Pro byli: Ing. Martin Veselý, Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Miroslava Holubová, Josef Pavlis,  

Jiří Pokorný, MUDr. Dagmar Pěničková, Bc. Ondřej Šimon, MPA, Ing. Michal Mišina, 
Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Eva Chlumská, Bc. Alžběta Táborská, Radek Dolejš,  
MUDr. Klára Šillerová, RNDr. Soňa Chalupová, Ing. Vratislav Randa,  

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  Mgr. Olga Chocová 
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 

 volba Mgr. Emila Šnaidaufa členem Rady města Beroun 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 2 
Pro byli: Ing. Martin Veselý, Mgr. Miroslava Holubová, Josef Pavlis, Jiří Pokorný,  

MUDr. Dagmar Pěničková, Bc. Ondřej Šimon, MPA, Ing. Michal Mišina,  
Mgr. Eva Chlumská Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Olga Chocová, Radek Dolejš,  
MUDr. Klára Šillerová, RNDr. Soňa Chalupová, Ing. Vratislav Randa,  

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská 
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
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Mgr. Chlumská, předsedkyně volební komise, konstatovala, že Zastupitelstvo města Beroun 
zvolilo dalšími členy rady města Mgr. Olgu Chocovou a Mgr. Emila Šnaidaufa. 
 
Usnesení č. 41/2018 
Zastupitelstvo města Beroun volí dalšími členy Rady města Beroun: Mgr. Olgu Chocovou  
a Mgr. Emila Šnaidaufa. 
 
Mgr. Chlumská poblahopřála nově zvoleným členům Rady města Beroun a předala slovo 
starostovi Mgr. Kůsovi. 
 
Mgr. Kůs se přidal ke gratulaci a připomněl, že nejbližší jednání rady města je stanoveno  
na 27. 6. 2018. Poděkoval volební komisi za odvedenou práci.  
Dále bylo přistoupeno k dalšímu bodu jednání.  
 
 

4) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení zastupitelstva města i informace o vyřízení připomínek a dotazů z jednání 
zastupitelstva dne 11. 4. 2018.  
K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly žádné připomínky, zastupitelstvo vzalo informace  
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
Mgr. Kůs se dotázal na připomínky k úkolům a dotazům zastupitelstva, které se konalo  
dne 11. 4. 2018. 
Na dotaz starosty zastupitel pan Pavlis kvitoval, že sloup v Kollárově ulici je odstraněn.  
MUDr. Šillerová na dotaz starosty sdělila, že odpověď dostala od Ing. Mišiny, ale úprava ulice  
by měla probíhat v pozdějším období. 
Dále se Mgr. Kůs obrátil s dotazem na RNDr. Chalupovou, zda je spokojena s vyjádřením  
ke svému dotazu na zveřejnění dvou různých verzí Smlouvy o spolupráci a výpomoci  
při provozování výlepové služby na plakátovacích plochách města Beroun.  
RNDr. Chalupová podotkla, že se jednalo o dotaz kontrolního výboru, který vzešel z kontrolní 
činnosti v MKC. Kontrolní výbor dostal informaci, že byla nedopatřením zveřejněna pracovní 
verze této smlouvy.  
Ing. Slivková informovala, že náprava nastala ihned po obdržení informace dne 11. 4. 2018,  
takže v současné době je vše v pořádku.  
Ing. Veselý konstatoval, že odpověď na svůj dotaz na velikost bytů v bytovém domě v ulici  
Na Klášteře dostal, a je spokojen.  
 
Dále se přihlásil zastupitel pan Pavlis s upozorněním, že v souvislosti s rekonstrukcí bytového 
domu Na Klášteře blokuje chodník kontejner.  
Mgr. Kůs požádal o dodatečnou informaci o povolení záboru Mgr. Jerlinga, vedoucí odboru 
doprava a správních agend.  
 
Ing. Veselý se dále vyjádřil k odpovědi na svůj dotaz na srovnání investičních nákladů  
na vybavení kotelny v Kulturním domě Plzeňka.  
Odpověděl Ing. Mišina, že v současné době jsou kotle ve velmi špatném stavu, nefunguje ani 
regulace. Náklady zatím není možné porovnat. Uvedl, že nové kotle budou kondenzační, jejich 
úspora bude činit cca 15%, další úspora bude díky nové regulaci. Uvedl, že vytápění kulturního 
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domu se bude řešit komplexně, za využití vytápění radiátory v kombinaci s vytápěním pomocí 
vzduchotechniky. Celková úspora by měla být cca 30 – 40% současných nákladů.  
Ing. Mišina vysvětlil, že jakékoliv úpravy kulturního domu, např. zateplení, jsou problematické 
vzhledem k tomu, že předchozí rekonstrukce probíhala s využitím dotací, a možnosti úprav jsou 
omezené. Všechny kroky, které byly učiněny, byly komplexní a v mezích toho, co dovolila 
legislativa.  
Ing. Veselý namítl, že město vlastní kulturní dům již delší dobu a o stavu kotelny se vědělo již 
tehdy. Poznamenal, že nedostal dostatečné informace, které požadoval, proto si musel odhad 
nákladů spočítat sám.  
Ing. Ureš na dotaz starosty uvedl, Ing. Veselý obdržel veškerou dokumentaci, o kterou požádal.  
Diskuzi ukončil Mgr. Kůs s tím, že navrhl koordinační schůzku Ing. Mišiny, Ing. Veselého,  
Ing. Ureše a projektanta, kde budou předloženy všechny připomínky. Výsledek jednání bude 
projednán radou města, popř. zastupitelstvem.  
 
K dotazu výstavby bytového domu v ulici Na Náhonu se vyjádřil Mgr. Pech, vedoucí odboru 
výstavby. Stavba bytového domu je povolena, v současné době probíhá demolice. Jedná se  
o dům s pěti podlažími, jedno podlaží bude ustoupené a jedno podlaží bude podzemní. 
Parkování bude zajištěno v podzemním a v prvním nadzemním podlaží, dále na venkovním 
prostranství, které je ve vlastnictví investora. Žádné právní problémy nebyly zjištěny.  
 
 

5) Návrh obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 4/2012,  
o místních poplatcích 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Mgr. Kůs uvedl, že tato úprava se týká městské památkové zóny v rámci programu její 
regenerace. Vychází vstříc majitelům nemovitostí v městské památkové zóně, kdy nebude 
zpoplatněn zábor veřejného prostranství při provádění údržby a oprav budov. Zábor však bude 
časově omezen.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování.  
 
Usnesení č. 42/2018 
Zastupitelstvo města Beroun vydává Obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění obecně závazná 
vyhláška č. 4/2012, o místních poplatcích, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 2/2014, 
v předloženém znění 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

6) Závěrečný účet města Beroun za rok 2017, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření  
za účetní období roku 2017 a účetní závěrka města Beroun za rok 2017  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, který požádal předsedu finančního výboru o vyjádření.  
Bc. Šimon, MPA, předseda finančního výboru, konstatoval, že finanční výbor na svém jednání 
dne 11. 6. 2018 vyjádřil souhlas se Závěrečným účtem města za rok 2017, souhlasí  
s celoročním hospodařením města a schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
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města za rok 2017 a účetní závěrku města za rok 2017, a doporučuje zastupitelstvu města 
přijmout obdobné usnesení.  
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Ing. Randa, který uvedl, že k předloženému materiálu nemá 
připomínek. Pouze upozornil na příliš vysoký zůstatek na účtu města ke konci roku 2017 ve výši 
128 mil Kč, což nevnímá jako pozitivní, a příliš nízké kapitálové výdaje, které svědčí o malé 
připravenosti investičních akcí a projektů.  
Ing. Mišina uvedl, že připravenost velkých projektů v posledním období byla prakticky nulová, 
v současné době se velmi intenzivně pracuje na projektech většího rozsahu. V létě bude probíhat 
rekonstrukce tří mateřských školek, rekonstrukce a přístavba dvou základních škol, rekonstrukce 
dvou ulic. Na tyto akce nebyly připraveny ani projektové dokumentace, začínalo se „od nuly“, 
dva roky se intenzivně pracovalo na přípravě.  
 

--------------------------- 
MUDr. Kateřina Táborská se dostavila do zasedání zastupitelstva města v 15.45 hod. 

Dále přítomno 17 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
Mgr. Kůs uvedl, že totožnou připomínku Ing. Randa vznesl jiz na radě města v loňském roce.  
Na jejím základě byl zpracován přehled investičních akcí a jejich plnění, který tvrzení Ing. Randy 
nepotvrzuje. Tento přehled bude pro informaci poslán všem členům zastupitelstva města.  
Do rozpočtu letošního roku z uvedeného zůstatku bylo zapojeno více než 60 mil Kč. Z další jeho 
části byl posílen rezervní fond zejména na náklady s případnou likvidací skládky Lištice. 
Konstatoval, že vedení města je s výsledkem hospodaření loňského roku spokojeno, přesto 
vyjádřil souhlas s názorem Ing. Randy, že je třeba věnovat trvalou pozornost investičním akcím.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 

 
Usnesení č. 43/2018 
Zastupitelstvo města Beroun  
1) schvaluje Závěrečný účet města Beroun za rok 2017, 
2) souhlasí s celoročním hospodařením města Beroun za rok 2017 , a to bez výhrad,  
3) schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Beroun za účetní období  

roku 2017 a účetní závěrku města Beroun za rok 2017 v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Ing. Martin Veselý, Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Miroslava Holubová, Josef Pavlis,  

Jiří Pokorný, MUDr. Dagmar Pěničková, Bc. Ondřej Šimon, MPA, Ing. Michal Mišina, 
Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Olga Chocová, Bc. Alžběta Táborská, Mgr. Eva Chlumská,  
MUDr. Kateřina Táborská, Radek Dolejš, MUDr. Klára Šillerová,  
RNDr. Soňa Chalupová, Ing. Vratislav Randa,  

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

7) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 3 na rok 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, který požádal předsedu finančního výboru o vyjádření.  
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Bc. Šimon, MPA, předseda finančního výboru, konstatoval, že finanční výbor na svém jednání 
vyjádřil souhlas s Rozpočtovým opatřením č. 3 na rok 2018 a doporučil zastupitelstvu města  
jeho schválení. Z diskuze finančního výboru však vyplynula připomínka, aby byl kladen důraz  
na větší kvalifikovaný odhad investičních akcí.  
Mgr. Kůs předal slovo místostarostovi Ing. Mišinovi, který uvedl, že vzhledem k situaci na trhu 
v oblasti stavebnictví se tendrují ceny na úrovni cen, které jsou uvedeny v projektu, tím nezbývá 
finanční rezerva. Další změny mohou vzniknout v průběhu realizace nebo havarijním stavem.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil pan Pavlis s dotazem na synchronizace semaforů ve městě, 
kde je navýšení částky téměř o dvě třetiny.  
Ing. Mišina uvedl, že je to možnost, jak částečně pomoci dopravní situaci ve městě Beroun. 
Synchronizace semaforů je nutná a v budoucnu by se stejně dělala. Naskytla se možnost velmi 
rychle a efektivně vyřešit tento problém.  
Mgr. Kůs informoval, že v rámci přípravy projektu bylo zjištěno, že semafory od křižovatky 
s Lidickou ulicí až po křižovatku u Horní brány jsou propojeny funkčním kabelem a toto lze využít 
ke zlepšení dopravní situace. 
Ing. Mišina upřesnil, že celý systém lze napojit na řídící panel a připravit několik programů  
na zvládnutí dopravních špiček či případných komplikací. 
 
Dále se zapojila do diskuze Mgr. Chocová s připomínkou k bodům Výdaje na veřejné osvětlení. 
Poznamenala, že by bylo vhodné nastavit veřejné osvětlení s ohledem na roční a denní dobu.  
Mgr. Kůs uvedl, že již jednal se zástupcem vedení společnosti AVE CZ o nápravě.  
 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 44/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtové opatření města Beroun č. 3 na rok 2018 
spočívající v: 

1) navýšení položky v kapitálových výdajích, skupina 3 Služby,  oddíl 31 – Vzdělání,   
položka 31/1 – MŠ Pod Homolkou - zateplení – realizace – pokračování z roku 2017 – dotace 
OPŽP o částku 2 000 000,- Kč na celkovou částku  18 420 000,- Kč 
2) navýšení položky v kapitálových výdajích, skupina 3 Služby, oddíl 36 - Bydlení, 
komunální služby, územní rozvoj, položka 36/2  - náklady na veřejné osvětlení spojené  
s úpravou sítí jejich správců o částku 1 120 000,- Kč na celkovou částku1 870 000,- Kč  
3) navýšení položky v běžných výdajích, skupina 3 Služby, oddíl 36 - Bydlení, komunální 
služby, územní rozvoj, položka 36/29 - náklady na veřejné osvětlení spojené s úpravou sítí  
jejich správců o částku 200 000,- Kč na celkovou částku 300 000,- Kč 
4) zařazení nové položky v běžných výdajích, skupina 2 – Průmyslové a ostatní odvětví 
hospodářství, oddíl 23 – Vodní hospodářství –  Zásobování Hostima pitnou vodou – ve výši 
90 000,-Kč 
5) navýšení položky v kapitálových výdajích, skupina 3 Služby,  oddíl 31 – Vzdělání, 
položka 31/11 MŠ Vrchlického – rekonstrukce kuchyně a skladů včetně odizolování venkovní 
zdi – PD a realizace o částku 500 000,- Kč na celkovou částku 1 450 000,- Kč. 
6) ponížení položky v kapitálových výdajích, skupina 3 Služby,  oddíl 31 – Vzdělání, 
položka 31/19 ZŠ Jungmannova – sanace části suterénu pro vybudování šatny – PD a zahájení 
realizace o částku 500 000,- Kč na celkovou částku 100 000,- Kč a přejmenování této položky  
z 31/19 ZŠ Jungmannova – sanace části suterénu pro vybudování šatny – PD a zahájení 
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realizace na text  31/19 ZŠ Jungmannova – sanace části suterénu pro vybudování šatny – PD  
a přípravné práce 
7) zařazení nové položky v běžných výdajích, skupina 3 Služby, oddíl 31 Vzdělání,  
položka 31/45 -  Jungmannova ZŠ – pořízení nábytku a rekonstrukce podlah – účelový 
příspěvek ve výši 500 000,- Kč 
8) navýšení položky v kapitálových výdajích, skupina 3 Služby oddíl 37 - Ochrana 
životního prostředí, položka 37/3  Pořízení elektromobilů – částečně z dotace  
o částku 92 000,- Kč na celkovou částku 2 742 000,- Kč 
9) navýšení položky v běžných výdajích, skupina 3 Služby, oddíl  31 - Vzdělání,  
položka 31/42 Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun o částku 87 000,- Kč  
na celkovou částku 814 000,- Kč 
10) navýšení položky v kapitálových výdajích, skupina 2 – Průmyslové a ostatní odvětví 
hospodářství, oddíl 22 – Doprava, položka 22/6 Synchronizace semaforů ve městě – o částku 
1 800 000,- Kč na celkovou částku 2 800 000,- Kč. 

Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Ing. Martin Veselý, Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Miroslava Holubová, Josef Pavlis,  

Jiří Pokorný, MUDr. Dagmar Pěničková, Bc. Ondřej Šimon, MPA, Ing. Michal Mišina, 
Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Olga Chocová, Bc. Alžběta Táborská, Mgr. Eva Chlumská,  
MUDr. Kateřina Táborská, Radek Dolejš, MUDr. Klára Šillerová,  
RNDr. Soňa Chalupová, Ing. Vratislav Randa,  

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 

 
 

8) Zpráva o použití dotací na sportovní činnost v roce 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Mgr. Kůs uvedl, že se jedná o zprávu, zda dotace na sportovní činnost byly použity správně.  
Předal slovo Ing. Boldi, která uvedla, že všechny dotace byly vyúčtovány řádně a v souladu se 
systémem finanční kontroly města Beroun.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 45/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zprávu o použití dotací na sportovní činnost  
v roce 2017 poskytnutých z rozpočtu města Beroun.. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
Jeden ze zastupitelů nebyl přítomen v jednací místnosti.  
 
 

9) Zpráva o použití dotací na kulturní činnost v roce 2018  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. Uvedl, že se jedná o materiál týkající se použití dotací  
na kulturní činnost.  
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Předal slovo Ing. Boldi, která uvedla, že všechny dotace byly vyúčtovány řádně a v souladu 
s vnitřní směrnicí. Podotkla, že ve dvou případech byla částka vrácena, a to z důvodu nevyčerpání 
dotace. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se přihlásil ani z přítomné veřejnosti se nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 46/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí "Zprávu o použití dotací na kulturní činnost  
v roce 2017" poskytnutých z rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
Jeden ze zastupitelů nebyl přítomen v jednací místnosti. 

 
 

10) Koncepce podpory kultury ve městě Beroun 2018-2030 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že koncepce byla zpracována na základě usnesení rady města z počátku loňského 
roku. Na její tvorbě se mimo odboru podílela pracovní skupina jmenovaná radou města, návrh 
koncepce byl projednáván Komisí pro kulturu a kulturní dotace i s kulturní veřejností a 
poskytovateli kultury.  
Mgr. Kůs předal slovo Bc. Šimonovi, MPA, předsedovi finančního výboru, který přednesl 
stanovisko finančního výboru. Finanční výbor souhlasí s Koncepcí podpory kultury ve městě 
Beroun 2018 -2030. 
Dále vyjádřila RNDr. Chalupová, předsedkyně kontrolního výboru, stanovisko kontrolního výboru 
k tomuto materiálu. Uvedla, že kontrolní výbor projednal koncepci kultury na svém jednání  
dne 5. 6. 2018 za přítomnosti Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit. 
Připomínky kontrolního výboru byly zapracovány odborem do Změnového listu, který byl 
zastupitelům předložen před zahájením jednání zastupitelstva. Ocenila spolupráci s odborem 
školství a s jeho vedoucí. Uvedla, že kontrolní výbor se nechtěl vyjadřovat k myšlence koncepce, 
ale zkontrolovat ji po formální stránce, což se díky velmi dobré spolupráci podařilo.  
Paní Kuhar Daňhelová, předsedkyně Komise pro kulturu a kulturní dotace, poděkovala  
za spolupráci Ing. Boldi a Bc. Škeříkové z odboru školství a volnočasových aktivit. Uvedla, že  
ke Koncepci kultury se mohla vyjádřit široká kulturní veřejnost, vznést své připomínky a podílet se 
na její tvorbě.  
Ing. Boldi vyjádřila poděkování za podporu. Uvedla, že se snažili zapracovat všechny podněty  
a připomínky, a aby celý proces tvorby koncepce byl transparentní.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Randa, který uvedl, že Koncepce kultury mu připadá příliš 
megalomanská a v některých bodech si odporuje. Dále řekl, že nároky na investiční podporu jsou 
vysoké, ale mělo by se více uvažovat o finančních možnostech města. Připomněl, že se nyní řeší 
investice do Kulturního domu Plzeňka a měl by se klást důraz na jeho větší využití. Zdůraznil 
nutnost diskuze o případné nedostatečnosti kulturních zařízení. Přitom zpochybnil záměr vytvořit 
z Kulturního domu Plzeňka divadlo.  
Dále se do diskuze přihlásil zastupitel pan Pokorný. Uvedl, že na podobný koncepční materiál čeká 
již dlouho, ocenil odvedenou práci pracovní skupiny. Připomněl nedávnou historii, kdy byly 
zrušeny nebo zanedbány některé objekty, původně využívané k volnočasovým aktivitám. Vyjádřil 
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se také k podpoře kultury ve městě Beroun a zdůraznil úlohu Městského kulturního centra 
Beroun. Podpořil také setrvání města Beroun ve spolcích Bohemia Centralis a Sdružení 
historických sídel Čech, Moravy a Slezska.  
Mgr. Kůs připomněl, že Koncepce podpory kultury navazuje na koncepční materiály již 
zastupitelstvem schválené na jeho dubnovém zasedání, a to koncepci podpory sportu a Program 
rozvoje města. Jedná se o koncepční rámcový materiál, který je otevřený, popisuje směřování 
města do budoucna, může se kdykoliv změnit nebo doplnit. Její realizace je věcí zastupitelstva 
města, resp. návrhů rozpočtu města pro daný kalendářní rok. Uvedl, že městu Beroun chybí 
sportovní hala, ale realizací multifunkční haly bylo možné její širší využití včetně kultury.  
Mgr. Kůs navázal na pana Pokorného s tím, že mít koncepci je lepší, než-li opakovat chyby 
z minula. Za příklad uvedl osud cenného objektu Duslova vila, kterou město pronajalo na 38 let   
a Městská galerie Beroun se musí tísnit v části jejího přízemí. Dále uvedl, že podle něj většina 
srovnatelných měst na rozdíl od Berouna má vybudováno svoje divadlo.  
Na to reagovat Ing. Randa s aktuální informací z internetu, že divadla jsou jen někde a citoval tato 
města. Mgr. Kůs ho upozornil, že jmenuje města se stálým divadelním souborem, nikoliv 
s divadelní budovou, za příklad uvedl město Slaný. Zdůraznil, že město má vytvářet prostor pro lidi 
a jejich seberealizaci.  
 
Ing. Boldi uvedla, že se na otázku rozvoje kultury snaží nahlížet s přesahem do roku 2030.  
S tímto materiálem bude pracovat především odbor územního plánování a regionálního rozvoje,  
a pokud bude možnost žádat o dotace, musí mít město schválený koncepční materiál.  

 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 47/2018 
Zastupitelstvo města Beroun 
I. schvaluje Koncepci podpory kultury města Beroun 2018-2030 včetně změnového listu 
v předloženém znění. 
II. ukládá Radě města Beroun zajistit průběžné naplňování koncepce a předkládat Zastupitelstvu 
města Beroun návrhy na její případnou aktualizaci. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 1, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 

 
------------------------------------------- 
Přestávka od 16.45 do 17.00 hod 
------------------------------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs v 17.00 hod zahájil 2. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 17 zastupitelů.  
 

------------------------------------------- 
 

 
11) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 na akci "Berounský drak 2018“ 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K tomuto bodu Mgr. Kůs uvedl, že jedná o každoroční akci, v letošním roce je specifická tím,  
že svým laděním přispěje k oslavám stého výročí vzniku republiky. Nový je i rozsah a jiná 
organizace.  
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Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 48/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace Pavlu Vránovi - CROW,  
IČ: 40627101, se sídlem Na Říháku 1197/29, 153 00, Praha 5 - Radotín,  na akci  
"Berounský drak 2018" konanou ve dnech 31. 8. - 1. 9. 2018, ve výši 72.000,- Kč  
z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118- Významné sportovní akce  
a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

12) Návrh na založení zapsaného spolku STŘEDNÍ ČECHY, z.s. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs v úvodním slovu uvedl, že se jedná o podporu cestovního ruchu a směrování finančních 
prostředků na jeho podporu v jednotlivých územích a na jednotlivé projekty. Současně probíhají 
jednání s jednotlivými subjekty o vzniku lokálního managementu, zatím pracovně nazývaný 
„Berounsko“, který bude pracovat v rámci krajského managementu.  
 
Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Veselý s dotazem, na který odpověděl Mgr. Kůs, že Středočeský 
kraj iniciuje tuto aktivitu, ale vznikne samostatný právní subjekt. 
Bc. Šimon se zapojil dotazem na členské příspěvky. Mgr. Kůs potvrdil, že město Beroun nebude 
členské příspěvky hradit. Příští týden bude probíhat ustavující jednání, které se Mgr. Kůs jako 
starosta města Beroun zúčastní.  
Mgr. Kůs dále informoval, že se připravuje návrh vstupu města Beroun do Asociace keramických 
měst, kterým se bude zabývat rada města.  
Do diskuze se zapojila RNDr. Chalupová se svým názorem, že kraj bude tok financí řídit podle 
sebe. Tento návrh se jí nelíbí a nebude pro něj hlasovat.  
Mgr. Kůs vysvětlil, že struktura toku financí je založena na lokálních destinacích. Když město 
Beroun nebude součástí tohoto spolku, bude jen obtížně prosazovat své zájmy v rámci podpory 
cestovního ruchu.  
Ing. Boldi vysvětlila, že Berounsko má velký potenciál, který ale nevyužívá. Finanční prostředky 
ministerstva pro místní rozvoj budou přidělovány krajem a pokud nebude Berounsko součástí 
spolku Střední Čechy, bude se k nim těžko dostávat.  
Dále Ing. Boldi odpověděla na dotaz Ing. Veselého, že cestovní ruch nechtějí řídit centrálně, ale 
lokální managementy si mají určovat, co chtějí. Když nebudeme mít destinační jednotku, 
nebudeme mít managera, který to celé bude řídit, nedosáhneme na dostatečnou finanční 
podporu.  
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že se jedná o centrální řízení a město je nuceno se zapojovat 
do spousty institucí, i když některé z nich nejsou přínosné.  
Mgr. Kůs upozornil, že město Beroun nemusí vstoupit do spolku Střední Čechy. Byla to nabídka  
se zapojit a mít možnost ovlivňovat dění v oblasti cestovního ruchu. Ale pokud se nezapojíme,  
je možné, že naše projekty nebudou podporovány. Stále probíhají jednání, budou se diskutovat 
navržená pravidla spolku.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
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Usnesení č. 49/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí: 
1) se založením spolku STŘEDNÍ ČECHY, z.s., 
2) se zněním stanov spolku STŘEDNÍ ČECHY, z.s., v předloženém znění, 
3) s členstvím města Beroun ve spolku STŘEDNÍ ČECHY, z.s. v pozici přidruženého člena. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 1, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

13) Návrh na pořízení změny č. 2 Územního plánu Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs předal slovo Ing. arch. Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního 
rozvoje.  
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že změna územního plánu se navrhuje v areálu Golfu, kdy plocha 
původně určená jako zeleň bude změněna na zastavitelnou plochu se speciálním regulativem  
na výstavbu ubytovacího zařízení. Původně zastavitelná plocha bude změněna na zeleň.  
Komise pro územní plán návrh projednala a doporučila souhlasit s pořízením změny za dodržení 
několika podmínek, především nutnosti vybudovat a zkolaudovat komunikaci do areálu Golfu  
od „Zabitého“ v celé délce.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Šnaidauf s požadavkem zapracovat podmínky do návrhu 
usnesení. Reaguje tak na připomínky obyvatel této části města.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil Ing. Matějček, za společnost Beroun Forest, s.r.o., 
který upřesnil stav jednání k dobudování komunikace do areálu.  
 
Starosta Mgr. Kůs zahájil hlasování o volném návrhu.  
Uvedl změnu návrhu usnesení dle návrhu zastupitele Mgr. Šnaidaufa: Zastupitelstvo města 
Beroun souhlasí s pořízením a obsahem změny č. 2 Územního plánu Beroun zkráceným  
postupem a podmiňuje její zpracování (včetně úplného znění) úhradou nákladů navrhovatelem  
a dobudováním komunikace od „Zabitého“ do areálu Golfu. 
 
Přihlásila se RNDr. Chalupová s  návrhem na rozšíření návrhu usnesení o všechny čtyři podmínky 
tak, jak jsou uvedené v důvodové zprávě.  
 
Starosta Mgr. Kůs  zahájil hlasování o protinávrhu RNDr. Chalupové. 
 
Usnesení č. 50/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s pořízením a obsahem změny č. 2 Územního plánu Beroun 
zkráceným postupem a podmiňuje její zpracování (včetně úplného znění) úhradou nákladů 
 
navrhovatelem a stanovuje podmínky, že: 
1. Navržená nová plocha pro výstavbu bude upravena a zmenšena, bude mít specifický regulativ 

odpovídající pro ubytovací zařízení. 
2. Stávající zastavitelná plocha označena v územním plánu OS. 2 bude změněna na plochu 

nezastavitelnou. Změnou územního plánu dojde tedy pouze k přesunu zastavitelné plochy. 
3. Před využitím pozemků (kolaudací stavby ubytovacího zařízení) musí být komunikace na golf  

od Zabitého vybudována a zkolaudovaná v celé své délce. 
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4. Bude předloženo komplexní řešení parkovacích stání pro využití všech objektů v zóně OS. 4  
a BH. 2 včetně nově navržené zóny, toto musí splnit podmínky Územního plánu Beroun. 

Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

14) Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Beroun na volební období 2018 – 2022 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že počet členů zastupitelstva se podle zákona stanovuje na každé volební období. 
Od roku 1994 má město Beroun 21 členů zastupitelstva. Rada města navrhuje, aby počet 
zastupitelů zůstal stejný.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 51/2018 
Zastupitelstvo města Beroun stanovuje pro volební období 2018 – 2022 počet členů 
Zastupitelstva města Beroun na 21 členů  
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

15) Volba přísedících Okresního soudu v Berouně 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelstvo města již projednalo kandidaturu stávajících přísedících 
uvedeného soudu na svém předchozím zasedání a navrhlo je na funkční období 2018 – 2022. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 52/2018 
Zastupitelstvo města Beroun volí do funkce přísedících Okresního soudu v Berouně na funkční 
období 2018 - 2022 tyto současné přísedící: H. F. Beroun, T. H. Beroun, M. L. Beroun, J. S. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
16) Nakládání s majetkem města 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K projednání majetkových volných návrhů předal Mgr. Kůs slovo místostarostovi Ing. Mišinovi.  
 
 
 
1. Převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun od ČR – Státního pozemkového úřadu 

Ing. Mišina uvedl, že se jedná o část pozemku, který město hodlá využít při realizaci Jižního 
obchvatu.  
Ing Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila RNDr. Chalupová s doplňující poznámkou. 
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Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 53/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s podáním písemné žádosti města Beroun  
na ČR - Státní pozemkový úřad, IČ: 01312774, se sídlem 130 00 Praha-Žižkov,  
Husinecká 1024/11a o bezúplatný převod části pozemku p.č. 498/4 v k.ú. Beroun z vlastnictví  
ČR – Státního pozemkového úřadu do vlastnictví města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
2. Bezúplatný převod pozemků v k.ú. Beroun od Středočeského kraje 

 
Ing. Mišina informoval, že město Beroun v roce 2012 požádalo Středočeský kraj o převod 
pozemků, ale ten nebyl orgány kraje stále projednán. Po osobním jednání vedení města  
se zástupci Středočeského kraje bylo dohodnuto, že kraj předloží návrhy ke schválení  
do svého zastupitelstva a město Beroun provede revokaci tam, kde je třeba schválit omezující 
podmínky.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 54/2018 
1) Zastupitelstvo města Beroun ruší svá usnesení č. 41/2012 ze dne 25. 6. 2012, č. 45/2015  
ze dne 24. 6. 2015 a bod 2. usnesení č. 128/2016 ze dne 19. 12. 2016.  
 
2) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č. 2305/47,  
p.č. 2305/62 v k.ú. Beroun. Bezúplatný převod bude uskutečněn formou darovací smlouvy 
z vlastnictví Středočeského kraje, IČ: 70891095, se sídlem Zborovská 81/11, 150 21 Praha 5  
do vlastnictví města Beroun, s výhradou předkupního práva s věcnými účinky Středočeského 
kraje k pozemkům s tím, že povinnost z předkupního práva zavazuje město Beroun i jeho 
právní nástupce, a to tak, že bude-li chtít jakkoliv zcizit předmětné pozemky, je město Beroun, 
stejně tak i jeho právní nástupci, povinno tyto pozemky nabídnout k prodeji Středočeskému 
kraji za symbolickou kupní cenu ve výši 1,- Kč tak, že návrh kupní smlouvy bude Středočeskému 
kraji předložen k podpisu se lhůtou 6 měsíců, která počne běžet dnem následujícím po dni 
prokazatelného doručení tohoto návrhu Středočeskému kraji a nebude-li v této lhůtě kupní 
smlouva uzavřena, má se za to, že Středočeský kraj svého práva nevyužil a předkupní právo  
mu zůstává nadále zachováno i vůči právnímu nástupci města Beroun.    
 
3) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č.1326/11,  
p.č. 1337/37, p.č. 2264/52, p.č. 2264/25, p.č. 2264/13, vše v k.ú. Beroun. Bezúplatný převod 
bude uskutečněn formou darovací smlouvy z vlastnictví Středočeského kraje, IČ: 70891095,  
se sídlem Zborovská 81/11, 150 21 Praha 5 do vlastnictví města Beroun, s výhradou 
předkupního práva s věcnými účinky Středočeského kraje k pozemkům s tím, že povinnost 
z předkupního práva zavazuje město Beroun i jeho právní nástupce, a to tak, že bude-li chtít 
jakkoliv zcizit předmětné pozemky, je město Beroun, stejně tak i jeho právní nástupci,  
povinno tyto pozemky nabídnout k prodeji Středočeskému kraji za symbolickou kupní cenu  
ve výši 1,- Kč tak, že návrh kupní smlouvy bude Středočeskému kraji předložen k podpisu  
se lhůtou 4 měsíců, která počne běžet dnem následujícím po dni prokazatelného doručení 
tohoto návrhu Středočeskému kraji a nebude-li v této lhůtě kupní smlouva uzavřena,  
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má se za to, že Středočeský kraj svého práva nevyužil a předkupní právo mu zůstává nadále 
zachováno i vůči právnímu nástupci města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Prodej pozemku p.č. 2295/28 v k.ú. Beroun, odděleného p.č. 2295/12 v k.ú Beroun 
 
Ing. Mišina informoval, že manželé Z. požádali o odprodej části pozemku, protože v rámci 
záměru o prodej rodinného domu s pozemky nechali provést jejich zaměření, při čemž zjistili, 
že část oplocení a hlavní rozvaděč elektřiny se nacházejí na pozemcích města.  
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 55/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 2295/28 v k.ú. Beroun, 
odděleného geometrickým plánem č. 6228-33/2018 ze dne 16. 5. 2018 z pozemku p.č. 2295/12 
v k.ú Beroun z vlastnictví města Beroun do vlastnictví manželů J. a I. Z. oba bytem Beroun-
Město, za celkovou kupní cenu 2.870,- Kč a náklady s prodejem spojenými. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
4. Prodej pozemku p.č. 1278 v k.ú. Beroun 

 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o žádost o prodej lesního pozemku, který mají žadatelé  
od roku 2010 v pronájmu, a rádi by ho využili pro chov méně často chované zvěře.  
Po projednání se zájemcem byla do smlouvy zapracována výhrada zpětné koupě v případě 
změny územního plánu v době 25 let. Kupní cena bude vyšší než cena obvyklá uvedená ve 
znaleckém posudku, a bude odpovídat současné výši pronájmu pozemku na základě nájemní 
smlouvy platné do roku 2019, a v případě uplatnění práva zpětné koupě městem Beroun bude 
kupní cena splatná městem ponížena o částku rovnající se nájemnému za každý započatý 
kalendářní měsíc užívání předmětu převodu.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojila RNDr. Chalupová s dotazem, jak je ošetřeno, aby pozemek 
nebyl vykácen, nachází se na něm vzrostlý les.  
Ing. Mišina upozornil, že na kácení by muselo být povolení odborem životního prostředí. 
RNDr. Ciroková upřesnila, že lesní pozemek bude zpracován v lesních hospodářských osnovách, 
které se v současné době zpracovávají.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil. Dále bylo přistoupeno k hlasování  
 
o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 56/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem  pozemku p.č. 1278  v k.ú. Beroun a  
s uzavřením kupní smlouvy s výhradou zpětné koupě a zákazem zcizení a zatížení mezi městem 
Beroun, jako prodávajícím a manželi D. a Z. B., oba  bytem Beroun - Město, jako kupujícími, za 
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celkovou kupní  
cenu 289 350,- Kč a náklady spojenými  s prodejem, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 1, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

5. Smlouva o vybudování veřejné infrastruktury a jejím připojení na infrastrukturu ve vlastnictví 
města - ATALANTIS PRO s.r.o. 
 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o stavbu v lokalitě nad Židovským hřbitovem. Na pozemku  
bude vybudována nová dopravní a technická infrastruktura a inženýrské sítě. Rada města 
doporučila souhlasit s uzavřením smlouvy o vybudování veřejné infrastruktury a její připojení 
na infrastrukturu ve vlastnictví města.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil.  
Dále bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 57/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením smlouvy o vybudování veřejné 
infrastruktury a jejím připojení na infrastrukturu ve vlastnictví města mezi městem Beroun  
a Společností ATALANTIS PRO s.r.o., IČ: 24832448, se sídlem Praha 5, Výmolova 7, PSČ 150 00 
jako stavebníkem stavby: „Stavba nového bytového domu a garáží na p.č. 1375/26  
a p.č. 1375/18 a prodloužení ulice Vinařská na p.č. 1375/10 a p.č. 1375/11 (včetně 
inženýrských sítí)“, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

6. Fyzická likvidace majetku města a příspěvkové organizace 
 
Ing. Mišina požádal pana Pokorného, předsedu Komise pro likvidaci majetku, o komentář.  
Pan Pokorný uvedl, že při zpracování tohoto návrhu vycházeli z diskuzí se zodpovědnými 
osobami městského úřadu a z předložených znaleckých posudků. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 58/2018 
1) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 18. 4. 2018 v pořizovacích cenách 
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 714.608,34 Kč, 
zůstatková účetní hodnota je 0 Kč. 
 
2) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku příspěvkové organizace  
3. ZŠ Wagnerovo nám. a následným odepsáním z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci 
majetku ze dne 18. 4. 2018 v pořizovacích cenách nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota 
likvidovaného majetku činí celkem 34.560,- Kč a zůstatková účetní cena je 0 Kč. 
 
3) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s částečnou fyzickou likvidací čtyř nefunkčních 
plynových kotelen v areálu bývalých kasáren a navrhuje odstranit stávající zastaralou  
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a neupotřebitelnou technologii kotelen. Plášť mobilních buněk navrhuje ponechat pro další 
případné potřeby města. V případě, že by při odstraňování technologií došlo k výraznému 
 
poškození těchto buněk doporučuje provést rovněž jejich celkovou fyzickou likvidaci.  
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

17) Návrh zastupitelů RNDr. Soni Chalupové a Ing. Martina Veselého na změnu – revokaci – usnesení 
zastupitelstva města č. 25/2018 ze dne 11. 4. 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že tento bod byl zařazen do programu jednání na základě návrhu zastupitelů 
RNDr. Chalupové a Ing. Veselého doručeného dne 4. 6. 2018 a vyzval navrhovatele ke zdůvodnění.  
 
Ing. Veselý uvedl, že se návrh týká Programu rozvoje města Beroun, který projednávalo 
zastupitelstvo města dne 11. 4. 2018. Program nebyl předložen k projednání kontrolnímu výboru, 
který má ve svých zásadách uvedeno, že se má zabývat koncepčními materiály.  
RNDr. Chalupová doplnila, že zásady kontrolní činnosti výboru mimo jiné schválilo zastupitelstvo 
dne 16. 12. 2016 a vyžaduje, aby koncepční materiály projednaly oba výbory – kontrolní i finanční.  
Mgr. Kůs vyjádřil názor, že se jedná o formální pochybení všech zúčastněných, které ale z hlediska 
práva a platnosti usnesení zastupitelstva města není zásadní. Připomněl, že když zastupitelstvo 
města na svém minulém zasedání projednávalo Program rozvoje města na období 2018 - 2030, 
byl Ing. Veselým vznesen návrh na stažení tohoto bodu jednání z programu z důvodu, že nebyl 
projednán kontrolním výborem. Zastupitelstvo však svým platným rozhodnutím Program rozvoje 
města přesto schválilo a protinávrh Ing. Veselého neschválilo.  
Mgr. Kůs citoval znění Jednacího řádu zastupitelstva města a zásady činností výborů zastupitelstva 
města, ze kterých vyplývá povinnost výborů konat a nikoliv očekávat aktivitu někoho jiného.  
Upozornil, že Ing. arch. Vilhelmová navíc dvakrát obeslala všechny zastupitele a vyzvala je k zaslání 
připomínek v době tvorby Programu rozvoje města. Zdůraznil, že Program rozvoje města je 
rámcový a může se doplňovat podle námětů a připomínek.  
Bc. Šimon, MPA, podotkl, že se zúčastňoval několika projednávání Programu rozvoje města, ale 
k projednání finančním výborem ho také nepředložil. Program rozvoje města není dogma, dá se 
s ním pracovat a doplňovat. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Mgr. Kůs přečetl návrh usnesení předkladatelů: „Zastupitelstvo města Beroun neschvaluje 
Program rozvoje města Beroun na období 2018 – 2030 a předkládá ho ke kontrole kontrolnímu 
výboru města Beroun.“  
 
Do diskuze se přihlásila Ing. arch. Vilhelmová, která uvedla, že z neznalosti nepředložila návrh 
Programu rozvoje města Beroun k projednání výborům. Upozornila však, že tento materiál  
je důležitý při získávání dotací, a v současné době bude město např. žádat o dotaci na sociální byty 
v Komunitním centru. 
 
Mgr. Kůs upozornil, že zastupitelstvo města již Program rozvoje města Beroun schválilo  
na minulém zasedání a vyzval předkladatele k vyjádření, jestli na svém návrhu trvají.  
 
RNDr. Chalupová a Ing. Veselý se domluvili na stažení návrhu z programu jednání a tento návrh 
stáhli.  
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18) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Zápis č. 2/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 25. 4. 2018 
Mgr. Kůs předal slovo předsedkyni kontrolního výboru RNDr. Chalupové.  
RNDr. Chalupová uvedla, že výsledky zasedání kontrolního výboru konaného dne 25. 4. 2018 již 
byly projednány zastupitelstvem v předchozích bodech jednání.  
 
Usnesení č. 59/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 2/2018 ze zasedání kontrolního výboru  
dne 25. 4. 2018.. 
Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl přítomen jeden ze zastupitelů v jednací místnosti. 
 
 
Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim konané dne 25. 10. 2017 
Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim konané dne 28. 3. 2018 
 
Mgr. Kůs provedl zápisy ze schůzí Osadního výboru Hostim. Upozornil i na předložené informace  
o plnění jejich požadavků.  
Žádný z členů Osadního výboru Hostim nebyl přítomen a ze zastupitelů ani přítomné veřejnosti   
se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 60/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Hostim konaného  
dne 25. 10. 2017. 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Hostim konaného 
dne 28. 3. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl přítomen jeden ze zastupitelů v jednací místnosti. 
 
 
Zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konané dne 31. 5. 2018 
 
Mgr. Kůs upozornil na přiložené informace o plnění požadavků Osadního výboru Zavadilka. Uvedl, 
že řešení některých probíhá delší dobu, ale pracuje se na nich.  
Paní Káchová, místopředsedkyně osadního výboru, požádala o podrobnější informace o: 

 stromořadí v Husově ulicí – Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a investic, uvedl, že tato 
ulice je ve správě kraje a po vydání souhlasu s úpravou zeleně v této lokalitě bude  
do úpravy rozpočtu v září 2018 zapracována položka na zpracování projektové 
dokumentace na ozelenění ulice Husova. 

 opravě městského rozhlasu– Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a investic, uvedl,  
že závada je již opravena, jednalo se o přetržení kabelu, rozhlas funguje. 
 
 

V této souvislosti se do diskuze přihlásil zastupitel pan Pavlis s poznámkou, že dle připomínek 
obyvatel městský rozhlas potřebuje revizi po celém městě.  
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Ing. Ureš informoval o provedené analýze, ze které vyplynula nutnost výměny řady stanic. Jelikož 
finanční částka na opravu se pohybuje kolem 1 mil Kč, plánované opravy jsou rozděleny na tři 
etapy během tří let. V současné době bylo vyměněno 12 stanic z  25 plánovaných na letošní rok. 
Další etapa půjde do návrhu rozpočtu na další rok.  
Do diskuze se zapojil Mgr. Šnaidauf s poznámkou, že rozhlas je potřebný obzvláště v zátopových 
oblastech.  
Mgr. Kůs apeloval na Ing. Ureše, aby se v nejbližší době věnovali opravě městského rozhlasu 
v takto ohrožených oblastech.  
 
Usnesení č. 61/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka 
konaného dne 31. 5. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis č. 3/2018 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 11. června 2018 
 
K zápisu finančního výboru Mgr. Kůs uvedl, že o výsledcích zasedání finančního výboru již bylo 
diskutováno v předchozích bodech programu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil. 
 
Usnesení č. 62/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 3/2018 ze zasedání finančního výboru  
dne 11. 6. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis č. 3/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 5. 6. 2018 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že kontrolní výbor se dne 5. 6. 2018 zabýval koncepcí podpory kultury  
a výsledky byly již diskutovány v předchozím jednání zastupitelstva.  
 
 
Zápis č. 4/2018 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 13. 6. 2018 
 
RNDr. Chalupová informovala, že se kontrolní výbor na své mimořádné schůzi dne 13. 6. 2018 
snažil dokončit kontrolu činnosti městského kulturního centra. Popsala průběh kontroly, uvedla, 
že kontrola se nezabývala finančními toky, ale tím, zda činnost MKC odpovídá zřizovací listině. 
Uvedla, že jedním z důvodů zřízení MKC mělo být snížení finanční náročnosti podpory kultury, což 
se kontrolnímu výboru nepodařilo zjistit. Kontrolní výbor doporučuje zastupitelstvu zadat 
zpracování analýzy přínosů MKC nezávislou agenturou. Vyjádřila názor kontrolního výboru,  
že MKC by nemělo vykonávat údržbové práce. 
Pan Veselý, ředitel MKC, popsal činnost při kontrole. Vyjádřil názor, že příspěvková organizace 
musí pečovat o svěřený majetek.  
Na přímý dotaz Mgr. Kůse vyjádřil pan Veselý názor, že činnost MKC je v současné době v souladu  
se zřizovací listinou.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Ing. Veselý. Poznamenal, že z jeho hlediska je financování MKC 
netransparentní a navrhl zveřejnění rozpočtu MKC.  
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Mgr. Kůs konstatoval, že zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města na každý rok, kde  
je položka dotace MKC. V rozšířeném vedení města se rozpočet připravuje za přítomnosti 
finančního výboru a auditora se zástupci jednotlivých odborů a příspěvkových organizací  
a projednávají se jednotlivé požadavky. Stručně seznámil přítomné s vybranými body ze zřizovací 
listiny MKC, důvodové zprávy volného návrhu ke zřízení MKC.  
Mgr. Kůs podotkl, že se kontrolní výbor nezabýval šíří kulturní nabídky a efektivností činnosti  
MKC. Odkázal se na Zprávy o činnosti městského kulturního centra za kalendářní roky 2013 až 
2017, které byly projednány radou města. Připomněl, že účetní závěrky MKC se projednávají 
radou a jsou řádně zveřejňovány, včetně návrhu na rozpočet. Dále uvedl, že činnost MKC je široká, 
návštěvnost roste, ale i tak se najdou věci, které je možné zlepšovat.  
Mgr. Kůs konstatoval, že předloženou zprávu nepovažuje za výsledek kontroly. Postrádá protokol 
o kontrolní činnosti a vyjádření kontrolovaného subjektu. Upozornil, že činnost MKC se rozšířila, 
byl získán Kulturní dům Plzeňka, vzniklo Muzeum berounské keramiky a rozšířilo se portfolio 
v městském informačním centru, což vedlo k navýšení finančních nákladů a počtu pracovníků.  
Vyjádřil názor, že oceňuje práci kontrolního výboru, ale nepovažuje kontrolní činnost v MKC  
za uzavřenou. 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že kontrolní výbor prostudoval všechny předložené materiály, částečné 
výsledky kontroly předal panu Veselému, řediteli MKC, který se ze své pozice mohl vyjádřit pouze 
ke třem bodům ze šesti. Vyjádření předal kontrolnímu výboru a další body předal k vyjádření 
městskému úřadu.  
RNDr. Chalupová požaduje vzít na vědomí návrh usnesení kontrolního výboru. Uvedla, že 
kontrolní výbor nemohl dokončit kontrolu vzhledem k tomu, že od kontrolovaného subjektu 
neobdrželi všechna vyjádření.  
Mgr. Kůs upozornil, že kontrolní výbor měl hodnotit soulad se zřizovací listinou MKC a jeho 
činností.  
Po další diskuzi, do které se zapojil Mgr. Kůs, RNDr. Chalupová a pan Veselý, bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení kontrolního výboru.  
Mgr. Kůs přečetl návrh na usnesení od kontrolního výboru: 

Kontrolní výbor Zastupitelstva města Beroun doporučuje na základě závěrů svého jednání  
dne 13. 6. 2018 přijmout Zastupitelstvem města Beroun následující usnesení: 
1. ZM Beroun bere na vědomí výsledek kontroly „Kontrola souladu činnosti MKC se zakládací 
listinou od založení do současnosti“. 
2. Zastupitelstvo města ukládá vedení Města jako zástupci zřizovatele MKC zadat zpracování 
detailní analýzy přínosů MKC za dobu od jeho zřízení do současnosti včetně dopadu  
do rozpočtu Města.  
Termín zpracování. do konce roku 2018 
 

Bylo přistoupeno k hlasování.  
Výsledek hlasování: pro: 2, proti: 14, zdržel se: 1 
Návrh kontrolního výboru na přijetí usnesení nebyl schválen.  
 
Zastupitelstvo města Beroun vzalo na vědomí zápisy kontrolního výboru.  
 
 
 

 
19) Různé  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs upozornil zastupitele, že obdrželi v materiálech na stůl Rámcový harmonogram 
projednávání návrhů v zastupitelstvu a radě města na 2. pololetí roku 2018.  
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Dále upozornil na otevřený dopis sportovního klubu Piranhas Beroun, baseball a softball klub, 
adresovaný zastupitelům města. Dopis obsahuje žádost o pomoc při hledání řešení pro výstavbu 
hřiště na pálkovací sporty.  
Ing. Mišina uvedl, že dlouhodobě jedná s panem Maryškou, manažerem klubu Piranhas, o hledání 
místa pro výstavbu hřiště. Popsal požadavky na toto hřiště a možnosti řešení.  
 
Diskuze zastupitelů 
 
Mgr. Kůs vyzval zastupitele k diskuzi. 
Přihlásil se Bc. Šimon, MPA, s dotazem na dosavadní výsledky dopravy MHD zdarma.  
Ing. Mišina odpověděl, že oproti květnu minulého roku byl nárůst cestujících MHD 24% a oproti 
průměrnému měsíčnímu počtu cestujících loňského roku byl nárůst cca 30%. 
Mgr. Kůs doplnil informaci, že byly zahájeny práce na rekonstrukci Plzeňské ulice. Město Beroun 
dalo podnět k jednání na kraji, kde podali zásadní stanovisko k zahájení realizace. Doprava MHD 
bude fungovat dle usnesení zastupitelstva, termín dokončení rekonstrukce dle investora není 
údajně ohrožen.  
 
Dále se do diskuze zapojil pan Pavlis. Požádal, zda by bylo možné na objízdné trase z ulice Plzeňská 
ulicí Bratří Nejedlých a dále na Jungmannovu ulici prodloužit interval semaforu směrem  
od Zavadilky.  
Ing. Mišina poděkoval za informaci, slíbil kontrolu a prověření možností. 
Pan Pavlis upozornil na parkování v ulici Sadová, kde je zákaz vjezdu motorových vozidel, dále  
na Zborovském nábřeží a na ulici Na Hrázi v blízkosti čerpacího místa pro vodu.  
Pan Scherber, velitel městské policie, uvedl, že městská policie se soustředí na centrum a důležité 
dopravní tahy. Snaží se dělat kontroly i v okrajových částech města.  
Mgr. Kůs a Ing. Mišina uvedli, že situace by se měla zlepšit zavedením integrované dopravy  
a realizací parkoviště P+R u vlakového nádraží.  
 
Dále se do diskuze přihlásila RNDr. Chalupová, která uvedla, že kontrolní výbor prověřil stížnost 
občana na řešení dopravní situace v ulici Prof. Urbana. Konstatovala, že způsob vyřešení 
parkovacích míst se jí velmi líbí a dala podnět na realizaci parkovacích zálivů i v ulici Na Veselou. 
Ing. Mišina přislíbil prověření možností u projektanta a uvedl, že systém tzv. výhyben pomůže  
i zpomalení průjezdu v ulici.  
 
Ze zastupitelů se dále přihlásil pan Pokorný. Upozornil na zmatečné údaje v informačních 
označnících MHD, které nejsou přizpůsobené zahájení rekonstrukce Plzeňské ulice. Dále upozornil 
na nedovolené parkování a nebezpečné předjíždění aut na Třídě Míru, kde je objízdná trasa.  
Mgr. Kůs přislíbil kontroly městskou policií především v době školní docházky a projednání pomoci 
Policie ČR.  
 

--------------------------- 
Mgr. Chlumská opustila zasedání zastupitelstva města v 19.25 hod. 

Dále přítomno 16 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
 
Diskuze veřejnosti 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Pujman, v zastoupení pana Šebely, a připomněl 
 veřejné projednání řešení skládky Lištice dne 4. 6. 2018. 
Pan Pujman uvedl, že pan Šebela připravil dvě prohlášení, z nichž první přednesla dr. Guschlová, 
soudní znalkyně se specializací na azbest.  
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Pan Pujman přednesl prohlášení, že pan Šebela bude trvat na vyklizení skládky dle rozhodnutí 
soudu, ale konstatuje, že není uzavřena cesta k dohodě. Uvedl, že pan Šebela trvá na svých 
právech.  
Mgr. Kůs odpověděl, že město dělá vše pro to, aby naplnilo rozhodnutí soudu, kterým je vyklizení 
skládky. Ocenil, že na rozdíl od pana Šebely pan Pujman vystupuje kultivovaně. 
Ing. Mišina uvedl, že projektová dokumentace na vyklizení skládky je téměř hotová.  

 
 

20) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs pozval přítomné na Vzpomínku na Mistra Jana Husa, která se koná dne 27. 6. 2018  
na Husově náměstí. 
Dále připomněl, že se dne 29. 6. 2018 v rámci oslav 100 let vzniku republiky bude konat před 
kostelem sv. Jakuba slavnostní sázení Seydlovy lípy na počest pátera Seydla, buditele  
a prvního kronikáře města Beroun.  
 
 

21) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs  
- Poděkoval za aktivní účast na zasedání. 
- Po vyčerpání programu avizoval konání dalšího zastupitelstva 19. září 2018.  
- Zasedání zastupitelstva ukončil v 19.50 hodin. 

 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
 
 
 
Zapsala : Leona Pinkasová      V Berouně dne 28. 6. 2018 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
Ověřili :    Bc. Ondřej Šimon, MPA  ………………………………. 
 

Bc. Alžběta Táborská  ………………………………. 


